

Version française ci-dessous

Sonaca Aircraft has completed the first flight of the Sonaca 200 at Charleroi airport

Gosselies (Belgium), June 20th 2017 - Sonaca Aircraft has just started the flight test campaign of the Sonaca 200, single engine two-seater designed for pilots' training and leisure flights. In order to achieve the flight tests, Sonaca Aircraft uses the second aircraft (FTA2 - Flight Test Aircraft 2) assembled in Sonaca's factories in Belgium.

The flight tests campaign, of a duration of four months, starts in Belgium and will be pursued in South of France (Avignon).

The ground and flight trials are being conducted with the aim of obtaining the EASA certification.

About Sonaca Aircraft

Sonaca Aircraft is a new subsidiary of Sonaca. The company capital is owned by Sonaca, The Airplane Factory (TAF) and the co-founders of Sonaca Aircraft: Sophie Lancereau, Carl Mengdehl et Pierre Van Wetter.

Sonaca Aircraft combines the expertise and know-how of both companies : the engineering, certification and production from Sonaca's side, the design and assembly from TAF's side.

Sonaca Aircraft's primary objective is to develop, certify and commercialise a new two-seater aircraft specifically designed and adapted for training and leisure.

More information:

- www.sonaca-aircraft.com
- Facebook : <https://www.facebook.com/SonacaAircraft>
- Twitter : @Sonaca_Aircraft

International and national press contacts

Pierre Van Wetter
Pilot & Chief Commercial Officer
Sonaca Aircraft
Email: pierre.vanwetter@sonaca-aircraft.com
Tel: +32 71 25 57 61

Frédérique Jacobs
External Communication
Sonaca Aircraft
Email: frederique.jacobs@sonaca-aircraft.com
Tel: +32 479 429 636

Sonaca Aircraft a effectué le premier vol du Sonaca 200 à l'aéroport de Charleroi

Gosselies (Belgique), le 20 juin 2017 - Sonaca Aircraft vient de démarrer la campagne des essais en vol du Sonaca 200, monomoteur biplace destiné à la formation des pilotes et aux vols de loisir. Pour réaliser les essais en vol, Sonaca Aircraft utilise le second avion (FTA2 - Flight Test Aircraft 2) assemblé, en Belgique, dans les usines de Sonaca.

La campagne des essais en vol, d'une durée de quatre mois, démarre en Belgique et se poursuivra dans le Sud de la France (Avignon).

Les essais au sol et en vol sont réalisés en vue de l'obtention de la certification EASA.

Au sujet de Sonaca Aircraft

Sonaca Aircraft est une nouvelle filiale de Sonaca. Le capital de la société est détenu par Sonaca, The Airplane Factory (TAF) et les Co-Fondateurs de Sonaca Aircraft: Sophie Lancereau, Carl Mengdehl et Pierre Van Wetter. Sonaca Aircraft allie le savoir-faire et l'expertise des 2 sociétés: l'engineering, la certification et la production du côté de Sonaca, le design et l'assemblage d'avions du côté de TAF.

Le premier objectif de Sonaca Aircraft est le développement, la certification et la commercialisation d'un nouvel avion biplace, spécialement conçu et adapté pour l'écolage et le loisir.

Plus d'informations :

- Site web : www.sonaca-aircraft.com
- Facebook : <https://www.facebook.com/SonacaAircraft>
- Twitter : @Sonaca_Aircraft

Contacts presse nationale et internationale

Pierre Van Wetter
Pilot & Chief Commercial Officer
Sonaca Aircraft
Email : pierre.vanwetter@sonaca-aircraft.com
Tel : +32 71 25 57 61

Frédérique Jacobs
External Communication
Sonaca Aircraft
Email : frederique.jacobs@sonaca-aircraft.com
Tel : +32 479 429 636